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OiSO.0002.62.2023 

 

PROTOKÓŁ NR LXII/2023 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC  

z dnia 31 października 2023 roku  

 

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji było 14 Radnych, nieobecny Radny Piotr 

Ogrodnik (lista obecności w załaczeniu).  

 

Sesja trwała od godziny 8.32 do godziny 9.55.  

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Adrian Skubisz.  

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych, Przewodniczący Rady 

Gminy Nozdrzec stwierdził prawomocność obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z wnioskami o poszerzenie porządku obrad:  

— w pkt. 7 podpunkt f) o projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2024. Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wysokości stawek 

nie ulegają zmianie, mimo to jest konieczność podjęcia uchwały. Wniosek przyjęto głosami:  

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  

— w pkt. 7 podpunkt g) o projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na rok 2024. Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że wysokości 

stawek również nie ulegają zmianie względem roku 2023. Wniosek przyjęto głosami: za – 14, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0,  

— w pkt. 7 podpunkt h) o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny 

w postaci prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Wesoła. Wniosek 

przyjęto głosami: za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 3 października 2023 r. 

4. Informacja Wójta o realizacji uchwał.  

5. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie gminy na rok 2023 
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b) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Nozdrzec na lata  

2024 – 2026, 
c) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy  

w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata  

2024 – 2028, 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas nieokreślony w trybie 

bezprzetargowym lokalu znajdującego się w Budynku Ośrodka Zdrowia, 

e) przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nozdrzec z organizacjami pozarządowymi 

oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2023”, 

f) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2024, 

g) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na rok 2024, 

h) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności nieruchomości 

położonej w miejscowości Wesoła. 

8. Wolne wnioski i sprawy różne. 

9. Zakończenie. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przyjęcia protokołu z dnia 3 października 2023 r., 

wobec braku uwag i wniosków protokół przyjęto jednomyślnie głosami za – 14, przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 

 

Ad 4, 5. 

Wójt Gminy Nozdrzec przedstawił informacje o realizacji uchwał od LXI sesji i wydanych 

zarządzeniach. 

 

Ad 6. 

Wójt Gminy Nozdrzec przedstawił informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych za 

2022 rok Sekretarz, Skarbnika, Kierowników Referatów oraz osób wydających decyzje  

w imieniu Wójta. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił informacje o złożonych oświadczeniach 

majątkowych za 2022 rok Wójta Gminy Nozdrzec, Przewodniczącego Rady Gminy oraz 

Radnych. Przewodniczący odczytał również wyjaśnienia do wskazanych nieprawidłowości w 

oświadczeniu majątkowym Wójta, Przewodniczącego oraz Radnego Stanisława Dańko i Piotra 

Ogrodnika. 

 

Ad 7.  

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXII/502/2023 w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2023 – przyjęta 

została głosami: 
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za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Nozdrzec na lata 2024 – 2026. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój zgłosił uwagi do treści projektu, gdzie była mowa o objęciu dożywianiem 

uczniów nieistniejących już gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych. 

 

Radna Grażyna Gładysz również zgłosiła uwagę do zapisu i zaproponowała usunięcie 

gimnazjów i szkół ponadgimnazjalnych. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że zapis ten należy potraktować jako omyłka pisarska, 

która zostanie usunięta. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXII/503/2023 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny w Gminie Nozdrzec na lata 2024 – 2026 – przyjęta została głosami: 

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu.  

 

Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy w ramach wieloletniego rządowego programu „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2024 – 2028. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój pytał o wysokość kryterium dochodowego, które umożliwia korzystanie 

z tego programu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec odniósł się do pytania, odczytując artykuły z ustawy 

będące podstawą prawną wskazaną w projekcie uchwały. 

 

Wyjaśnień udzielił kierownik GOPS informując, że kwota wynosi 1200 zł. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXII/504/2023 w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do korzystania z pomocy w ramach wieloletniego rządowego programu 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 – przyjęta została głosami: 

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas 

nieokreślony w trybie bezprzetargowym lokalu znajdującego się w Budynku Ośrodka Zdrowia. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXII/505/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

najmu na czas nieokreślony w trybie bezprzetargowym lokalu znajdującego się  

w Budynku Ośrodka Zdrowia – przyjęta została głosami: 

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nozdrzec z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

rok 2023”. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym 

wraz z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój stwierdził, że kwota jest za mała. 

 

Wójt poinformował, że jest dwukrotnie wyższa do ubiegłego roku. 

 

Przewodniczący wskazał, że w razie potrzeby wykorzystania większej kwoty, zawsze można 

podjąć stosowną uchwałę. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXII/506/2023 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Nozdrzec 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2023” – przyjęta została głosami: 

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 

2024. 

Przewodniczący Rady gminy poinformował, że Radni projekt otrzymali przed sesją,  

a w porządku obrad jednomyślnie wprowadzono potrzebne zmiany. Przewodniczący udzielił 

również informacji, iż stawki pozostają na poziomie roku 2023. Jednak podjęcie uchwały jest 

konieczne, ponieważ ubiegłoroczna uchwała była podjęta na 2023 rok. 

 

Radny Zbigniew Szpiech pytał czy stawki były porównywane do sąsiadujących samorządów. 

Radny poinformował, że według podatników stawki na 2023 były najwyższe w całym powiecie 

i wyższe od miasta Rzeszowa.  
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Wójt poinformował, że stawki na 2024 rok pozostają na poziomie roku ubiegłego.  

 

Radny Krzysztof Kurdziel – Przewodniczący Komisji Budżetowej oznajmił, że Komisja 

podczas analizy wysokości stawek wypośrodkowała wysokość według wyznacznika 

przedstawionego od górnie. 

 

Radny Zbigniew Szpiech stwierdził, że odniósł się do kwestii zgłaszanej przez podatników. 

 

W związku z zaistniałą sytuacją i potrzebą sprawdzenia prawidłowości słów Radnego 

Zbigniewa Szpiecha — odnośnie wyższych podatków od m. Rzeszowa i najwyższych na 

terenie pow. brzozowskiego — Przewodniczący zaproponował 30 min. przerwy.  

Wiceprzewodniczący Rady wystąpił z wnioskiem o 10 min. przerwy, wniosek przyjęto głosami 

za – 13, przeciw – 1, wstrzymujących się – 0. 

 

Po wznowieniu obrad, Sekretarz gminy przedstawiła wysokości stawek miasta Rzeszowa.  

Jak się okazało, nie prawdą było, że stawki podatku w Rzeszowie są niższe jak w Gminie 

Nozdrzec. 

 

Radny Zbigniew Szpiech pytał o stawki w powiecie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, że zaproponował 30 minut przerwy, aby zapewnić 

wystarczającą ilość czasu na analizę stawek podatku na terenie m. Rzeszowa oraz pow. 

brzozowskiego. Jednak na sali pojawił się sprzeciw i wniosek o 10-cio minutowa przerwę — 

przegłosowany przez Radę. Długość przerwy nie pozwoliła na analizę stawek podatku, 

obowiązujących na terenie m. Rzeszowa i pow. brzozowskiego. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXII/507/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na rok 2024 – przyjęta została głosami: 

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na rok 2024. 

Przewodniczący Rady gminy poinformował, że Radni projekt otrzymali przed sesją,  

a w porządku obrad jednomyślnie wprowadzono potrzebne zmiany. Przewodniczący udzielił 

również informacji, iż stawki pozostają na poziomie roku 2023. Jednak podjęcie uchwały jest 

konieczne, ponieważ ubiegłoroczna uchwała była podjęta na 2023 rok. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXII/508/2023 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na rok 2024 – przyjęta została głosami: 

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 
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Po podjęciu uchwały Wójt przypomniał, że w uchwale na 2023 r., stawki od środków 

transportowych zostały obniżone.  

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Wesoła. 

Przewodniczący Rady gminy poinformował, że Radni projekt otrzymali przed sesją. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXII/509/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci 

prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Wesoła – przyjęta została 

głosami: 

za – 14, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 8. 

W sprawach różnych Radny Marian Zabój wyraził zadowolenie z organizacji Gminnych 

Obchodów Święta Niepodległości w Wesołej. 

Radny Marian Zabój pytał o termin funkcjonowania nowo wybudowanych odcinków 

oświetlenia ulicznego w miejscowości Nozdrzec. 

 

Wójt poinformował, że nie jest to zależne od gminy lecz od PGE.  

 

Radny Marian Zabój poruszył temat ogłaszania informacji – sprawa dotyczyła pomocy 

żywnościowej z GOPS-u. Radny prosił aby takie ogłoszenia były również przekazywane do 

sołtysów, ponieważ wiele osób szczególnie starszych nie sprawdza strony internetowej.  

Radny Marian Zabój pytał o zabezpieczenie finansowe od firmy wiatrakowej na naprawę 

zniszczonych dróg. 

 

Wójt odpowiedział, że jest sporządzona umowa notarialna na podstawie której firma jest 

zobowiązana do naprawy dróg, z których korzysta, a drogi nie mogą pozostać w stanie gorszym 

niż sprzed realizacji inwestycji. 

 

Radny Marian Zabój pytał o środki finansowe ze Związku Gmin Powiatu Brzozowskiego  

z przeznaczeniem na sport. 

 

Wójt oznajmił, że gmina środków nie otrzymała i prawdopodobnie nie otrzyma ponieważ 

Związek Gmin i Powiatu nie dopilnował kwestii technicznych. Jednak wierzy, że sprawa 

znajdzie swój szczęśliwy finał.  

 

Przy temacie środków zewnętrznych pozyskiwanych przez związki, Przewodniczący Rady 

Gminy poinformował, że Związek Gmin Turystycznych Pogórza Dynowskiego pozyskał  

8 mln. zł przy wkładzie własnym 900 tys. zł, pozyskana kwota zostanie podzielona na wszystkie 

gminy. 
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Wójt przekazał informację o pozyskaniu środków zewnętrznych przy udziale własnym 5% na 

drogi wewnętrzne. 

 

Radny Edward Duda poinformował o zebraniu wiejski z przedstawicielami firmy wiatrakowej, 

na którym toczyły się m.in. rozmowy na temat zniszczonej drogi gminnej z nakładką asfaltową 

i mieszkańcy uzyskali odpowiedź, że nakładki nie będzie. 

 

Wójt odpowiedział, że według zapisu umowy notarialnej drogi przekazane firmie do użytku nie 

mogą pozostać w stanie nie gorszym — oczywiście po zakończonej inwestycji. 

 

Wójt przekazał informację o podpisaniu umowy na wykonanie remontów dróg asfaltowych 

wewnętrznych na kwotę około 4 mln złotych. 

 

Radny Marian Zabój stwierdził, że w pierwszej kolejności powinny być robione drogi gdzie 

nie ma nakładki asfaltowej. 

 

Wójt w odniesieniu do wypowiedzi Radnego Mariana Zaboja poinformował, że drogę żwirową  

jest łatwiej wyrównać, natomiast na drogę ze zniszczoną nakładką asfaltową musi być dana 

warstwa wyrównawcza i nowy asfalt. 

 

W związku z wykonywanym przepustem na drodze powiatowej w miejscowości Hłudno, 

Radny Edward Duda zaproponował, aby gmina zwróciła się do powiatu o środki na remont 

zniszczonej drogi, gdzie odbywa się objazd. 

 

Wójt odpowiedział, że wyznaczony objazd nie przebiegał przez drogę gminną, a podróżujący 

jej używali, bo widzieli taką możliwość. Gmina zwróciła się do powiatu o pomoc finansową na 

remont rzeczonej drogi, ale odpowiedź była negatywna.  

 

Radny Edward Duda przy temacie zniszczonej drogi stwierdził, że powinno być zastosowane 

inne rozwiązanie z odbiorem odpadów komunalnych, ponieważ tą drogą jedzie samochód  

o dużym tonażu. 

 

Radny Stanisław Szpiech pytał o wnioski złożone na poprzedniej sesji. 

 

Wójt przekazał, że do wniosków odniósł się na tej samej sesji oraz poinformował, że po 

zakończonych remontach dróg jest konieczność remontowania mostów. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad i braku chętnych do zabrania głosu 

Przewodniczący Rady zakończył obrady LXII, zwyczajnej sesji Rady Gminy Nozdrzec.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:  

Bogusława Wójcik 

 


